

## **Compromís obri un procés de primàries per triar qui encapçalarà la seu candidatura**

**El col·lectiu local de Compromís per Altea decidirà en primàries obertes a la ciutadania la candidatura a l'alcaldia.**

Segons han informat des del col·lectiu local, l'assemblea ha decidit iniciar el procés per triar la persona que encapçalarà la seu llista municipal en les eleccions de 2019. Des del dia 1 i fins el dia 14 totes les persones afiliades i simpatitzants que ho desitgen poden manifestar la seu voluntat d'encapçalar la candidatura del partit que, a dia de hui, ostenta l'alcaldia en Altea.

El mateix dia 14, tindrà lloc una assemblea on, depenent de les candidatures presentades, es decidirà la continuació del procés. Si només hi ha una candidatura, l'assemblea ratificarà eixa persona i, en cas que s'hi presenten diferents candidats o candidates, es marcarà un termini per tal que tota la ciutadania que així ho desitge es puga inscriure per votar posteriorment la candidatura que considere més adequada.

Recordem que Compromís ha sigut pioner a l'hora d'obrir els processos de decisió de les candidatures a persones que no militen en la Coalició, com ja va fer en les eleccions autonòmiques i locals de 2015.

---

## **Compromís abre un proceso de primarias para elegir quién encabezará su candidatura**

**El colectivo local de Compromís per Altea decidirá en primarias abiertas a la ciudadanía la candidatura a la alcaldía.**

Según han informado desde el colectivo local, la asamblea ha decidido iniciar el proceso para elegir la persona que encabezará su lista municipal en las elecciones de 2019. Desde el día 1 y hasta el día 14 todas las personas afiliadas y simpatizantes que lo deseen pueden manifestar su voluntad de encabezar la candidatura del partido que, a día de hoy, ostenta la alcaldía en Altea.

El mismo día 14, tendrá lugar una asamblea donde, dependiendo de las candidaturas presentadas, se decidirá la continuación del proceso. Si solo hay una candidatura, la asamblea ratificará a esa persona y, en caso de que se presenten diferentes candidatos o candidatas, se marcará un plazo para que toda la ciudadanía que así lo desee se pueda inscribir para votar posteriormente la candidatura que considere más adecuada.

Recordemos que Compromís ha sido pionero a la hora de abrir los procesos de decisión de las candidaturas a personas que no militan en la Coalición, como ya hizo en las elecciones autonómicas y locales de 2015.